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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2024/25:516 Hantering av tomma lustgastuber

Att lustgas är en farlig drog som allt för många berusar sig med är väl känt. 
Något jag däremot inte kände till, förrän jag praoade hos en fastighetsskötare i 
Västerås, är problemet med de tomma behållarna.

Fastighetsskötarna har i uppgift av bostadsrättsföreningar att plocka upp och 
kasta skräp som ligger på allmänna ytor. Därför plockar de förstås även upp 
tomma lustgasbehållare som de påträffar. Men enligt uppgift får de varken 
förvara eller transportera de tomma behållarna på grund av explosionsrisken. 
Det kostar 4 000–5 000 kronor att få en auktoriserad entreprenör att hämta det 
farliga avfallet. Vem ska betala för det?

Den dag jag praoade hos fastighetsskötarna visade de upp 76 tomma behållare 
som de plockat upp den senaste tiden men inte vet var de ska göra av.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Vad avser statsrådet att göra för att de som ansvarar för renhållning av våra 
gemensamma ytor ska slippa bryta mot lagstiftning eller riskera egen och 
andras hälsa när de påträffar tomma lustgasbehållare?

………………………………………

Åsa Eriksson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-28
Besvaras senast
2024-12-04 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


